
Årsmötesprotokoll för Värnamo Bouleklubb 2024-03-20 

§1 Anders Sällberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

§2 Frågan om mötet är behörigt utlyst godkändes 

§3 Dagordningen godkändes 

§4 Till ordförande för mötet valdes Anders Sällberg och till sekreterare valdes Kurt Svensson.  

§5 Till protokolljusterare och rösträknare valdes Rosi Westlund samt Anna Klingberg. 

§6 Verksamhetsberättelsen samt tävlingskommitténs rapport redovisades.  

§7 Anders Sällberg redogjorde för klubbens ekonomiska situation, totalt över 320 000: - i tillgångar. 

§8 Revisorernas rapport upplästes av Lars Karlsson, där revisorerna godkände klubbens bokföring 

§9 Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för det gångna året 

§10 Anders Sällberg redogjorde för 2024 års budget och styrelsens förslag godkändes.  

§11 Till ordförande för 1 år omvaldes Anders Sällberg 

§12 Kerstin Karlsson och Hans-Göran Aspler avgick ur styrelsen och Jerry Rogerstam avgick som 
adjungerande kassör.  
Nyval till ordinarie i styrelsen valdes Conny Johansson för 2 år, Jonny Fransson 1 år och Per 
Krantz för 1 år. Som suppleant valdes Kerstin Carlsson 2 år. 

§13 Ove Fransson kvarstår som tävlingsansvarig för lokala tävlingar. 

§14 Val av revisorer för en period av 1 år valdes Lars Karlsson, Laila Danielsson samt Jerry Rogerstam 
som suppleant.  

§15 Val av ledamöter i valberedningen, där kvarstår Stefan Skenning. Nyval av Arne Adolfsson och 
Annchristin Fridsäll. Stefan Skenning som sammankallande. 

§16 Mötet beslutade att medlemsavgiften för 2024 skall vara oförändrad 300: - och träningsavgift 400: - 
a) Lokalhyran för icke medlemmar fastslogs till: hyra enbart serveringen 1000: -, hyra enbart 
boulebanorna 800: -. Vid hyra av boulebanorna tillkommer det 250: - för instruktör per 20 
deltagare. För hyra av boulebana upp till 10 personer, 70: -/person. 
b) Hyra av medlemmar: Enbart serveringen 500: -, hyra av banorna 400: -. 

§17 Inga inkomna motioner fanns.  

§18 Under mötet uppkom frågan om kullen och slänten vid östra ingången. Ingen definitiv lösning finns, 
men efter uppsättning av skärmtaket blir hela östra sidan uppsnyggad och färdigställd. 
Även frågan om längden på hyresavtalet med fastighetsägaren efterfrågades, hyreskontraktet är 
sedan 2017 förlängning med ett år i taget med 3 månaders ömsesidig uppsägelse. Detta bör vi nog 
förhandla om innan vi investerar ytterligare. 

§19 Avgående styrelsemedlemmar avtackades med blommor, och medlemmar som på förtjänstfullt sätt 
jobbat/jobbar för föreningen tackades med var sin bukett blommor.  

§20 Ordförande Anders Sällberg avslutade årsmötet, och som avslutning bjöd klubben på kaffe med 
dopp. 
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